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ČESKO: Nenechal bych se očkovat kvůli žádné zbytečnosti. V životě jsem se nenechal očkovat ani
proti chřipce a to, co dnes prožíváme, jedna z chřipek je. Možná trochu horší než některé její typy, i
když ani ty normální chřipky nebývají pro spoustu lidí zeslabených jinými chorobami nijak
jednoduché.

Očkování považuji za zbytečné a obrovskou propagandu okolo očkování považuji na straně jedné za
propagandu farmaceutických firem, které na tom chtějí nekonečně vydělat, a na straně druhé za
propagandu politiků, kteří chtějí šířit strach mezi veřejností. Na to ale mě nenachytáte.

Václav Klaus, 22. prosince 2020
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